
Protokół Nr 51/2021 

z posiedzenia Komisji ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 16 września 2021 roku 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Gawrysiak Renata – przewodniczący komisji 

2. Herrmann Cecylia– zastępca przewodniczącej komisji 

3. Kaszliński Jakub – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Gadaliński Piotr – Inspektor ds. gospodarki nieruchomościami, rolnictwa i ochrony 

przyrody. 

4. Kilimiak Urszula – Inspektor ds.obsługi sekretariatu 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Bezpieczne korzystanie dzieci i młodzieży z placów zabaw, boisk gminnych i szkolnych 

(przegląd w/w obiektów – komisja wyjazdowa). 

3. Ochrona środowiska leśnego wspólnym dobrem mieszkańców. Działania w zakresie 

sprzątania zaśmieconych lasów na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia. 

4. Gospodarka lasów gminnych: czyszczenie i uporządkowanie drzewostanu. 

5. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Gawrysiak o godz.9.00 

otworzyła posiedzenie Komisji. Następnie powitała członków komisji. Komisja w w/w 

składzie wyjechała z pracownikiem referatu komunalnego w teren w celu zlustrowania 

placów zabaw oraz boisk gminnych i szkolnych. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad  2. Bezpieczne korzystanie dzieci i młodzieży z placów zabaw, boisk gminnych i 

szkolnych (przegląd w/w obiektów – komisja wyjazdowa) 

Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



Ad 3. Ochrona środowiska leśnego wspólnym dobrem mieszkańców. Działania w zakresie 

sprzątania zaśmieconych lasów na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Pan Piotr Gadaliński – przedstawił komisji powyższy materiał. 

Radna Renata Gawrysiak – Chciałabym wdrożyć coś takiego jak sprzątanie takich 

newralgicznych punktów do sprzątania wśród mieszkańców, jak to zrobić, proszę mi 

podpowiedzieć. 

Pan Piotr Gadaliński - Właśnie w przyszłą sobotę rusza akcja w szkołach pn. „Sprzątanie 

świata”, wygląda to następująco, mamy dotację w kwocie 1.000zł, z której potem ja 

muszę się ze Starostwem Powiatowym w Inowrocławiu rozliczyć fakturami za zakupiony 

asortyment a są to : rękawice jednorazowe, ręczniki papierowe, duże  worki na odpady i 

mydło w płynie. 

To dyrektorzy szkół i nauczyciele decydują o terenach jakie będą sprzątane. 

Tak wygląda akcja sprzątania na forum szkoły. Jeżeli chcecie taką akcję poszerzyć to nie 

ma problemu dokupujemy worki, rękawice  i inny asortyment niezbędny podczas 

sprzątania. 

Radna Renata Gawrysiak – Czy te odpady należy segregować , czy można je wszystkie, że 

tak powiem  do jednego wora i czy są to co roku te same tereny ? 

Pan Piotr Gadaliński – Za bezpieczeństwo dzieci podczas tej akcji odpowiadają 

dyrektorzy szkół i nauczyciele koordynujący akcję, muszą to być miejsca bezpieczne, na 

grupę 10 osób przypada jeden nauczyciel. Jest to przede wszystkim akcja mająca na celu 

edukowanie dzieci i młodzieży, że nie śmiecimy w środowisku  w którym żyjemy, 

mieszkamy. 

Ad 4. Gospodarka lasów gminnych: czyszczenie i uporządkowanie drzewostanu.   

Pan Piotr Gadaliński - W Konarach będziemy robić zrąb całkowity, materiał pozyskany 

przeznaczony będzie na sprzedaż detaliczną.  

Natomiast  na materiał pozyskany z prac porządkowych użytków leśnych w 

miejscowościach   Dąbrowa Biskupia i Chlewiska chcemy poszukać jednego odbiorcę, 

gdyż w przeszłości były pewne niesnaski ponieważ  tych odbiorców było więcej stąd 

nauczka na przyszłość. Jestem w kontakcie z leśnikiem Panem Piotrem Rydzkowskim. 

Radna Renata Gawrysiak – Przegląd naszych lasów rozumiem, że robi Pan z leśnikiem ? 

Pan Piotr Gadaliński – Tak, to On mi mówi ile metrów mogę zlecić do wycinki aby las 

zachował walory lasu, ja nie mam aż takiej wiedzy , robimy to zgodnie z planem 

zagospodarowania lasów. 

Radna Renata Gawrysiak -Ja nie mam więcej pytań do Pana.  

Komisja również nie miała więcej pytań  do pracownika.  



Ad  5. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji , radna Pani 

Renata Gawrysiak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 16 września 2021 r., godz. 13.45. 

Protokołowała:       Prowadzący posiedzenie 

Urszula Kilimiak       Renata Gawrysiak 


